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Kui ma olin 8-aastane, tahtsin väga omale puutetundlikku telefoni.

Kui ma lõpuks sain Sony Ericssoni puutetundliku mobiili, olin väga õnnelik, kuna see oli mu esimene telefon.

Pärast selle saamist mõtlesin jällegi, et see on halb telefon, kuna Androidi polnudki peal.

Mõne aasta pärast sain ma omale LG L3 ja see oli nutitelefon, millel on praegugi Android peal.

Nüüd ma mõtlen, et tahan jälle uut telefoni, kuna sellega ei saa nii paljusid asju teha.

KRISTJAN-PAUL
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